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Już wkrótce rusza runda wiosenna w IV lidze. Zespół Rolimpexu GKS-u Wikielec rozgrywki
wznowi jako niekwestionowany lider z jasno nakreślonym celem, którym jest awans do
wyższej klasy. To dobry moment, by przejrzeć się sytuacji w drużynie. Dzisiaj robimy to z
perspektywy sponsora klubu z gminy Iława. Zapraszamy do lektury wywiadu z Pawłem
Zakrzewskim, prezesem spółki Rolimpex.

Wiesław Raczkowski: Runda wiosenna w IV lidze zbliża się wielkimi krokami. Jak w ocenie sponsora
tytularnego przebiegają przygotowania w GKS-ie Wikielec?

Paweł Zakrzewski: Na podstawie rozmów z zawodnikami, trenerem i prezesem mogę śmiało
powiedzieć, że wyśmienicie! W Wikielcu panuje świetny piłkarski klimat, a w przerwie zimowej
zespół pracował solidnie i w dobrych warunkach. Wszystko idzie w dobrym kierunku. Wspólny,
realny cel, jakim jest awans do III ligi, jednoczy całą ekipę.

W ostatnim czasie spotkał się Pan z częścią zespołu. Prosimy zdradzić, czego dotyczyły rozmowy.

Podczas uroczystej kolacji dużo rozmawialiśmy na temat podsumowania zakończonego sezonu w



Iławskiej Lidze Futsalu, w której Rolimpex GKS Wikielec zdobył wicemistrzostwo Iławy, a był nawet
bliski zajęcia pierwszego miejsca. Nie uniknęliśmy małego rozczarowania, bo pierwsze miejsce
naprawdę było w zasięgu zespołu. Można powiedzieć, że przegraliśmy rzutem na taśmę. Druga
lokata została wywalczona po zaciętej walce i to trzeba mocno podkreślić. Mogę też powiedzieć, że
klimat w zespole jest bardzo dobry, również działacze są dobrej myśli. Jest dobry duch w zespole i to
zjawisko jest bardzo budujące. Przeważa wola walki i ambicji przed rundą rewanżową. Myślę, że
wszystko stoi na dobrej drodze, by awansować na wyższy szczebel rozgrywek.

Jak Pan ocenia wzmocnienia zespołu przed rundą wiosenną?

Przyznam, że na początku uważałem, że zwycięskiego składu nie trzeba tak mocno przebudowywać.
Przeważyło jednak zaufanie do trenera Wojciecha Tarnowskiego i prezesa Krzysztofa Sadowskiego.
Wiem, że mają oni świetne wyczucie sytuacji. Wzmocnienia były potrzebne, by zespół nie bał się
żadnego przeciwnika. Wierzę, że trener odpowiednio buduje drużynę.

Postawi Pan na promocję Rolimpexu poprzez sport. Są wymierne rezultaty takiej strategii?

Sport to ciekawa działka, ale wiadomo, że gra na wyższym poziomie zawsze przynosi sponsorowi
większy splendor. Muszę powiedzieć, że jako firma Rolimpex utożsamiamy się z GKS-em Wikielec.
Pamiętajmy, to niewielki, wiejski klub, który robi furorę w całym województwie warmińsko-
mazurskim.

Rolimpex rozwija się dobrze. Intensywnie współpracujemy z rolnikami, dobrze układa się nam także
współpraca z samorządem gminy Iława. Jesteśmy rozpoznawalną marką i to cieszy. Na rynek
krajowy udało się nam wprowadzić wiele produktów, które cieszą się ogromnym zainteresowaniem.
Ostatnio otrzymaliśmy też wiele prestiżowych wyróżnień na arenie krajowej.

Zapraszam wszystkich kibiców na IV-ligowe mecze do Wikielca. Razem kibicujmy tej drużynie, by
wywalczyła awans do III ligi.

Dziękujemy za rozmowę.

Dziękuję. 

Fot. Archiwum klubu.
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